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Protokół Nr II/06 

z Sesji Rady Gminy w Widawie 

odbytej w dniu 5 grudnia 2006 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 
 

Ustawowa liczba radnych – 15 
Faktyczna liczba radnych – 15 
Liczba radnych obecnych – 15 
 
Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan R. Majczyk otworzył II obrady Sesji Rady Gminy                  
w Widawie. Na wstępie powitał wszystkich radnych gminnych, Wójta Gminy, Skarbnika 
Gminy, Komendanta Komisariatu Policji w Widawie, Dyrektorów placówek szkolnych oraz 
sołtysów na czele z Panem Prezesem. 
 
Ad. 2 

W punkcie tym przystąpiono do zatwierdzania protokółu z poprzedniego posiedzenia sesji. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że ów protokół był dostępny w Urzędzie Gminy, natomiast 
w dniu sesji odpowiednio wcześniej został wyłożony do wglądu. 
Ponieważ do protokołu nie było uwag Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad                     
i poinformował zebranych, iż w ostatniej chwili doszły dwa projekty uchwał, które 
proponowałby umieścić jako punkt 11 i 12, natomiast kolejne punkty porządku otrzymałyby 
kolejne numery porządkowe. Do przedstawionej propozycji nie zgłoszono żadnych uwag,            
w związku z powyższym proponowany porządek obrad na dzisiejszym posiedzeniu 
przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie II Sesji Rady Gminy w Widawie. 
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia odbytego w dniu 05.12.2006 r. 
3. Złożenie ślubowania przez radną Gminy Widawa. 
4. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Widawa. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2006 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Widawa 

nieruchomości gruntowej zabudowanej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Widawa. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i ustalenia składu 

osobowego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady i ustalenia składu 

liczbowego i osobowego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Widawie oraz ustalenia 
liczby jej członków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu 
mieszkańców wsi w gminie Widawa.  

13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie obrad. 

 



 2 

 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady oznajmił, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty  przez 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania. 

 

Ad. 3 

W związku z tym, iż jedna z radnych Pani E. Rybak nie złożyła jeszcze ślubowania na radną 
Gminy Widawa punkt ten był poświęcony na dokonanie tej ceremonii. Z uwagi na to Pani A. 
Brzozowska – Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła zaświadczenie                
o wyborze na  radną Rady Gminy Widawa. Następnie Przewodniczący Rady poprosił 
zebranych o powstanie, poinformował o sposobie ślubowania i odczytał treść roty. Po 
złożeniu przez Panią E. Rybak ślubowania przystąpiono do realizacji kolejnych punktów 
porządku obrad. 

 
Ad. 4 

Punkt ten poświęcony był z kolei na złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Widawa – Pana 
J. Blaźlaka. W związku z tym Pani A. Brzozowska – Przewodnicząca Gminnej Komisji 
Wyborczej wręczyła zaświadczenie o wyborze na  Wójta Gminy. Następnie Przewodniczący 
Rady poinformował o sposobie ślubowania i odczytał treść roty, którą Pan Wójt powtarzał. Po 
zakończeniu ceremonii ślubowania Przewodniczący złożył gratulacje i przeszedł do 
następnego punktu obrad. 

 

Ad. 5 

Kolejny punkt obrad poświęcony był na podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 
2006r. W związku z tym jako pierwszy głos zabrał Skarbnik Gminy, który odczytał 
sprawozdanie z wykonania budżetu. Dodał, iż gmina otrzymała zwiększenie środków                     
z budżetu państwa. Dalsze wyjaśnienia złożył Pan Wójt, który poinformował, iż dokonane 
zostały pewne przesunięcia w budżecie. Pieniądze te zostaną przeznaczone na zakup 
dodatkowego kruszywa i kostki brukowej oraz przyczepy niskopodwoziowej. Jeżeli zaś 
chodzi o oświatę, to Pan Wójt powiedział, że gmina dostała już środki na wypłatę stypendiów 
szkolnych, jednak jest ich za mało i zostaną one dołożone z budżetu. Dlatego też wszyscy ci, 
którzy złożyli wnioski otrzymają należną kwotę. Dodał jeszcze, że na przyszłość chciałby aby 
uprościć sprawy formalne dotyczące stypendiów.  
Ze względu na to, iż nikt więcej nie chciał zabrać głosu Przewodniczący odczytał projekt 
uchwały i zarządził głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania oznajmił, że 
Uchwała Nr II/3/06 Rady Gminy Widawa w sprawie zmian w budżecie na 2006 r. 

została przyjęta przez 15 radnych, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał Pan Skarbnik, który przedstawił projekt zmian 
dotyczących stawek podatku od nieruchomości. Na koniec swego wystąpienia dodał, że są to 
niewielkie zmiany, jednak mają wpływ na otrzymywane od państwa subwencje. Następnie 
Pan Wójt poinformował zebranych, że dla gminy korzystniej byłoby, aby ten podatek jednak 
stopniowo zwiększać.  
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przedłożonym 
projektem uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania oznajmił, że Uchwała Nr 
II/4/06 Rady Gminy Widawa w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  została przyjęta 15 głosami „za” czyli jednogłośnie. 
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Ad. 7 

Jako pierwszy, w tym punkcie obrad głos zabrał Pan Wójt, który na poprzedniej sesji poruszył 
już ten temat. Wyjaśnił, że ta sprawa jest bardzo ważna i pilna. Chodzi o wykupienie działki, 
którą należy przekwalifikować na cele szkolne. Dodał, że w niedługim czasie musi odbyć się 
przetarg na wykonawstwo  kompleksu boisk. Nadmienił, że jest to dobre miejsce na 
zlokalizowanie przedszkola. Konieczne jest również przeprowadzenie drogi i kanalizacji. 
Poprosił więc radnych aby przychylnie ustosunkowali się do tego projektu uchwały. 
Następnie z braku jakichkolwiek pytań Przewodniczący zarządził głosowanie nad 
przedłożonym projektem uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania oznajmił, że 
Uchwała Nr II/5/06 Rady Gminy Widawia w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

Gminę Widawa nieruchomości gruntowej zabudowanej została przyjęta 15 głosami „za” 

czyli jednogłośnie, po czym zarządził 10-minutową przerwę. 
 
W trakcie trwania przerwy przybyli zaproszeni goście, a mianowicie Starosta Powiatu 
Łaskiego, Wicestarosta i członkowie zarządu powiatowego. Kolejno złożyli gratulacje                     
i życzenia Panu Wójtowi oraz wręczyli kwiaty. 
 
Ad. 8 

Kolejny punkt obrad poświecony był na wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. Zostały wymienione trzy nazwiska: 
Olejniczak, Ziółkowska i Rybak. Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę, po czym 
Przewodniczący zarządził głosowanie zgodnie z kolejnością zgłoszeń.  
W wyniku głosowania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej został wybrany Pan M. 
Olejniczak, który otrzymał 10 głosów poparcia. Wobec powyższego stwierdzono przyjęcie 
Uchwały Nr II/6/06 w sprawie wyboru na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Widawa. 

 

Ad. 9 

Następny punkt obrad poświęcony był na powołanie Komisji Rewizyjnej i ustalenie składu 
osobowego. Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z zapisem w statucie gminy 
Komisja ta liczy 5 osób łącznie z Przewodniczącym tejże Komisji i poprosił o zgłaszanie 
kandydatur. Jako pierwszy wystąpił Pan Olejniczak zgłaszając Panią Kozieł, Panów: 
Szydłowskiego, Pokorskiego i Mikłę. Następnie Pan Płóciennik zaproponował Panie: 
Ziółkowską, Rybak i Barasińską. W sumie zgłoszonych zostało 7 osób, które wyraziły zgodę 
na członkowstwo w Komisji Rewizyjnej. W związku z brakiem innych kandydatur 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania do Komisji Rewizyjnej zostali powołani: Pani 
Kozieł oraz  Panowie – Szydłowski, Pokorski i Mikła. Wobec powyższego Przewodniczący 
odczytał treść Uchwały Nr II/7/06 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i ustalenia 

składu osobowego, która w wyniku przeprowadzonego głosowania została przyjęta 12 

głosami „za” przy 3 wstrzymujących się. 

 

Ad. 10 

W tym punkcie Pan Przewodniczący Rady przypomniał ile i jakie komisje są przewidziane w  
statucie Gminy. W tym momencie Pan Wójt zabrał głos wyjaśniając, iż ilość osób 
wchodzących w skład Komisji Rada Gminy sama ustala. Zaproponował, aby zwiększyć 
liczebność członków w tych Komisjach, w których jest najwięcej pracy. Według Pana Wójta 
należałoby rozszerzyć Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisję Rewizyjną, a 
pozostałe zmniejszyć. Natomiast co do zmiany ilości Komisji, to można to uczynić, ale wiąże 
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się to ze zmianą statutu. W dalszej części Pan Przewodniczący poinformował, że radny może 
być członkiem w dwóch komisjach.   
Radny Pan Z. Gniłka zaproponował, żeby Komisja ds. Socjalnych liczyła 6 osób, ewentualnie 
można ją zmniejszyć. W związku z brakiem innych propozycji Pan Przewodniczący 
przystąpił do głosowania nad przyjęciem 6 osobowego składu Komisji ds. Socjalnych. 
Następnie stwierdził, że „za” opowiedziało się 13 osób, „przeciw” jedna przy jednym głosie 
wstrzymującym się od głosowania. 
W dalszej kolejności przystąpiono do ustalania ilości osób wchodzących w skład Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Radny Pan Z. Gniłka zaproponował, aby w skład tej 
komisji wchodziło conajmniej 9 osób. Ze względu na to, iż nikt nie zgłaszał innych 
propozycji Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem 9 osobowego 
składu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Następnie stwierdził, że propozycja została 
przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych obecnych na sali w chwili głosowania. 
W tym miejscu Pan Wójt zabrał głos wyrażając swe zadowolenie, iż zwiększono ilość 
członków wchodzących w skład Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Dodał, że 
pozostało 8 miejsc, w związku z czym pozostaje zwiększyć skład w Komisji Budżetu i 
Finansów. Pan Przewodniczący zaproponował głosowanie nad tą propozycją, w wyniku, 
którego „za” opowiedziało się 13 osób przy 2 wstrzymujących się. 
W dalszej części obrad przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji ds. Socjalnych. W 
tym momencie głos zabrała Pani M. Werner, która poprosiła, aby osoby zgłaszane 
powiedziały czym zajmują się w życiu prywatnym. Dodała, że w większości są to osoby, 
które są dla niej nieznane a chciałaby się coś o nich dowiedzieć. Pan Przewodniczący zgodził 
się z Panią M. Werner, lecz zaproponował, aby najpierw zgłoszono wszystkie kandydatury a 
następnie te osoby po kolei się przedstawią. Jako pierwsza radna Pani K. Ziółkowska zgłosiła: 
Radnego Płóciennika, 
Radną Rybak, 
Radną Barasińską. 
Z kolei Radny Pan I. Płóciennik zgłosił: 
Radnego Telegę, 
Radną Ziółkowską, 
Radnego Polaka. 
Następnie Pan Radny Krzyżański zgłosił Radnego Szydłowskiego, który zaproponował z 
kolei kandydaturę Radnego Krzyżańskiego. W sumie zgłoszonych zostało 8 osób, które 
wyraziły zgodę na członkostwo w Komisji ds. Socjalnych.  
Przed przystąpieniem do głosowania Pan Przewodniczący poprosił, aby każda z tych osób 
powiedziała króciutko coś o sobie. Po skończeniu prezentacji Pan Przewodniczący 
poinformował, iż głosowanie odbędzie się według koleiności zgłoszeń, a każdy radny ma 6 
głosów tzn. tyle ile liczy skład komisji. W związku z tym poprosił aby trzymać się tej zasady.  
 
Wobec powyższego głosowanie przedstawiało się następująco: 
Radny Płóciennik            uzyskał 8 głosów „za” przy 7 głosach wstrzymujących się, 
Radna Rybak                   uzyskała 10 głosów „za” przy 5 głosach wstrzymujących się, 
Radna Barasińska            uzyskała 13 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się, 
Radny Telega                   uzyskał 5 głosów „za” przy 10 głosach wstrzymujących się, 
Radna Ziółkowska           uzyskała 14 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się, 
Radny Polak                     uzyskał 14 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się, 
Radny Szydłowski           uzyskał 10 głosów „za” przy 5 głosach wstrzymujących się, 
Radny Krzyżański            uzyskał 12 głosów „za” przy 3 głosach wstrzymujących się. 
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W związku z powyższym Pan Przewodniczący stwierdził, że członkami Komisji ds. 
Socjalnych zostali wybrani: 
1. Pani Katarzyna Ziółkowska – uzyskała 14 głosów, 

2. Pan Jan Polak                        – uzyskał 14 głosów, 

3. Pani Anna Barasińska           – uzyskała 13 głosów, 

4. Pan Zbigniew Krzyżański     – uzyskał 12 głosów, 

5. Pani Elżbieta Rybak              – uzyskała 10 głosów, 

6. Pan Ryszard Szydłowski       – uzyskał 10 głosów. 

 

Kontynuując przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. Jako pierwszy radny Pan I. Płóciennik zgłosił: 
Radną Ziółkowską, 
Radną Rybak, 
Radnego Telegę, 
Radnego Gniłkę, 
Radną Barasińską. 
Następnie radny Szydłowski – Pana Olejniczaka, 
Radny Gniłka – Pana Mikłę, 
Radna Ziółkowska – Pana Płóciennika, 
Radna Barasińska – Pana Jarosa, 
Radny Olejniczak – Panią Kozieł, 
                             – Pana Krzyżańskiego, 
Radny Pokorski – Pana Polaka, 
Radny Polak – Pana Pokorskiego. 
 
Po zamknięciu listy Pan Przewodniczący poinformował, że zgłoszonych zostało 13 osób, 
które wyraziły zgodę na członkostwo w Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Następnie 
przystąpiono do głosowania. 
 
Radna Ziółkowska              uzyskała 8 głosów „za” przy 7 głosach wstrzymujących się, 
Radna Rybak                      uzyskała 4 głosy „za” przy 11 głosach wstrzymujących się, 
Radny Telega                      uzyskał 12 głosów „za” przy 3 głosach wstrzymujących się, 
Radny Gniłka                      uzyskał 14 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się, 
Radna Barasińska                uzyskała 10 głosów „za” przy 5 głosach wstrzymujących się, 
Radny Olejniczak                uzyskał 13 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się, 
Radny Mikła                        uzyskał 15 głosów „za” , 
Radny Płóciennik                 uzyskał 13 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się, 
Radny Jaros                          uzyskał 12 głosów „za” przy 3 głosach wstrzymujących się, 
Radna Kozieł                       uzyskała 10 głosów „za” przy 5 głosach wstrzymujących się, 
Radny Krzyżański               uzyskał 13 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się, 
Radny Polak                        uzyskał 11głosów „za” przy 4 głosach wstrzymujących się, 
Radny Pokorski                   uzyskał 10 głosów „za” przy 5 głosach wstrzymujących się. 
 
W tym miejscy Pan Wójt zaproponował, aby jednak zwiększyć liczbę osób w tej komisji. 
Zajmuje się ona sprawami, które są bardzo ważne i najlepiej aby w jej skład wchodziło jak 
najwięcej radnych. Jego zdanie podzielał również Pan I. Płóciennik. Z uwagi na zaistniałym 
problemem Pan Przewodniczący zarządził przerwę, aby każdy mógł spokojnie przemyśleć tą 
sprawę.  
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Po wznowieniu obrad jako pierwszy o głos poprosił radny Pan Z. Gniłka, który postawił 
wniosek o zwiększenie Komisji ds. Rolnictwa i Ochrony Środowiska do 12 osób,                           
a zmniejszenie Komisji ds. Budżetu i  Finansów. Poprosił o wycofanie poprzedniego 
wniosku. W związku z tym Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją Pana 
Z. Gniłki, w wyniku którego wniosek został przyjęty 14 głosami „za’ przy 1 wstrzymującym 
się. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący stwierdził, że członkami Komisji ds. Rolnictwa           
i Ochrony Środowiska zostali wybrani: 
1. Pan Czesław Mikła                  – uzyskał 15 głosów, 

2. Pan Zdzisław Gniłka               – uzyskał 14 głosów, 
3. Pan Marek Olejniczak            – uzyskał 13 głosów, 
4. Pan Ireneusz Płóciennik         – uzyskał 13 głosów, 
5. Pan Zbigniew Krzyżański      – uzyskał 13 głosów, 
6. Pan Zdzisław Telega               – uzyskał 12 głosów, 
7. Pan Marek Jaros                     – uzyskał 12 głosów , 

8. Pani Anna Barasińska            – uzyskała 10 głosów, 

9. Pani Joanna Kozieł                 – uzyskała 10 głosów, 

10. Pan Eugeniusz Pokorski         – uzyskał 10 głosów, 

11. Pani Katarzyna Ziółkowska   – uzyskała 8 głosów. 

 

Z uwagi na to, iż każdy radny musi wchodzić w skład dwóch komisji odczytał nazwiska tych 
osób, które są członkami tylko jednej z nich. Wobec tego osoby te będą wchodziły w skład 
Komisji ds. Budżetu i Finansów, a są nimi: 
1. Pani Elżbieta Rybak, 

2. Pan Zdzisław Gniłka, 

3. Pan Ireneusz Płóciennik, 

4. Pan Marek Jaros, 

5. Pan Zdzisław Telega. 

Po zakończeniu wyborów składów osobowych stałych Komisji Pan Przewodniczący Rady 
przystąpił do głosowania nad projektem uchwały w przedmiotowej sprawie. W wyniku 
głosowania stwierdził, że Uchwała Nr II/8/06 w sprawie powołania  stałych Komisji Rady 

i ustalenia składu liczbowego i osobowego została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych. 
 

Ad. 11 

Kolejny punkt poświęcony był na powołanie Rady Społecznej, w związku z tym Pan Wójt 
jako pierwszy zabrał głos w tej sprawie. Poinformował wszystkich, iż odkąd Urząd Gminy 
przejął GOZ w Widawie i przekształcił w Samodzielny Publiczny Zakład Podstawowej 
Opieki Zdrowotnej ma obowiązek powołania Rady Społecznej. Dodał, że w skład tej Komisji 
musi wchodzić Wójt, Przedstawiciel Wojewody, którym obecnie jest Pan M. Włodarczyk 
oraz członkowie wybrani spośród Rady Gminy. Po tych krótkich wyjaśnieniach Pan 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów. Wymieniono 5 osób, które wyraziły 
zgodę na członkostwo w Radzie Społecznej. W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący 
stwierdził, że Rada Społeczna składa się z następujących osób: 
1) Przewodniczący   - Jerzy Blaźlak 
2) Przedstawiciel Wojewody - Michał Włodarczyk 
3) Członek   - Ireneusz Płóciennik  
4) Członek   - Joanna Kozieł  
5) Członek   - Jan Polak  
6) Członek   - Zbigniew Krzyżański 
7) Członek   - Anna Barasińska 
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Po odczytaniu składu osobowego Rady Społecznej Pan Przewodniczący zaproponował 
głosowanie. W wyniku głosowania oznajmił, że Uchwała Nr II/9/06 w sprawie powołania 
Rady Społecznej  przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Widawie oraz ustalenia liczby jej członków została przyjęta 15 głosami 
„za”, czyli jednogłośnie.  
 
Ad. 12 

W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał Pan Wójt, który wyjaśnił, iż najlepszym terminem 
przeprowadzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców wsi jest okres jesienno-
zimowy. Dodał, że potrzebne będą około 3 miesiące na uzgodnienie miejsc i terminu 
wyborów. Wstępnie należałoby ustalić miejsca i datę zebrań. Pan Wójt zaapelował również, 
aby zgłaszano takie miejsca, w których możnaby bez przeszkód organizować takie spotkania, 
bo jak wiadomo nie każda wioska ma świetlicę czy jakiekolwiek miejsce przeznaczone na ten 
cel. Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zaproponował głosowanie w 
wyniku, którego Uchwała Nr II/10/06 w sprawie zarządzenia wyborów do organów 
samorządu mieszkańców wsi w gminie Widawa została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 
jednogłośnie. 
 
Ad. 13 

W związku z tym, iż punkt ten był przeznaczony na wolne wnioski Pan Przewodniczący 
przeczytał trzy informacje, a mianowicie: 
1. Poinformował o zamknięciu mostu w miejscowości Ruda. 
2. Przeczytał pismo od Pani Z. Trzyny. 
3. Odczytał apel – „Gwiazdka dla wszystkich dzieci”. 
Następnie Pani W. Kasprzyk – Kierownik GOPS odnosząc się do jednego z tych punktów, w 
którym mowa o pomocy dla dzieci z ubogich rodzin wyjaśniła, że taka akcja jest prowadzona 
od kilku lat z zadowalającym skutkiem. Dodała, że obecnie pomocą jest objętych 45 rodzin. 
Co roku ludzie dobrej woli ofiarowują art. spożywcze, zabawki, materiały biurowe a także 
pieniądze, za które kupowane są potrzebne artykuły. Poinformowała, że wszelkie tego typu 
transakcje są udokumentowane i udostępnione do wglądu dla osób zainteresowanych. Jeszcze 
raz powtórzyła prośbę o wsparcie. 
Następnie Pan Skarbnik poinformował, iż działka w Siemiechowie zostanie skomunalizowana 
i są już poczynione działania w tym kierunku.  
Kolejnym rozmówcą był Pan Wójt, który przypomniał o szkoleniu dla rolników i zachęcał do 
wzięcia w nim udziału. Następnie poinformował, iż chciałby wzorem roku ubiegłego 
zorganizować Wigilię, która miałaby odbyć się 21 grudnia o godz. 1600. Zwrócił się z prośbą 
do nowowybranych Komisji, aby zorganizowały spotkania i ustaliły plan działania każdej z 
nich. Poinformował, że należałoby jeszcze w tym roku ogłosić przetarg na wykonawstwo 
budowy boisk, a także zapoznać się z problemem oświetlenia ulicznego. Pan Wójt podkreślił, 
że bardzo ważną sprawą jest również budowa mostu w miejscowości Ruda, gdzie należałoby 
się zastanowić nad tym co można osiągnąć współpracując z Powiatem. Dodał, że po raz 
pierwszy pojawiła się szansa dla Gminy Widawa na wspólne przedsięwzięcia, trzeba jedynie 
wykazać się dużą aktywnością i chęcią działania.  
W tym momencie Pani Werner zapytała, czy Komisja Rolnictwa będzie wyjeżdżać w teren i 
sprawdzać oświetlenie uliczne. Jeśli tak, to czy sołtysi też będą z nimi jeździć. Zapytała 
jeszcze o plan zagospodarowania przestrzennego.  
W odpowiedzi Pan Wójt wyjaśnił, że jeżeli chodzi o plan zagospodarowania przestrzennego 
to jest to temat bardzo trudny. Wszystkie złożone wnioski zostaną rozpatrzone, jednak trzeba 
je dobrze przeanalizować, żeby ludzie dużo nie ucierpieli a jednocześnie, aby gmina na tym 
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zbyt dużo nie straciła. Dodał, że plan ten musi być uzgodniony z wieloma instytucjami i 
zgodny z polskim prawodawstwem. Natomiast jeśli chodzi o oświetlenia uliczne, to Pan Wójt 
wyjaśnił, iż rzeczywiście najlepszym rozwiązaniem byłoby, aby Komisja ds. Rolnictwa 
wyjechała w teren i sprawdziła czy złożone wnioski są uzasadnione. Na koniec swej 
wypowiedzi podziękował pracownikom Zakładu Usług Komunalnych, którzy ukończyli prace 
związane z budową kanalizacji. Dodał jeszcze, że księgowość przeanalizuje koszty tej 
budowy i na przyszłość nie trzeba będzie brać firmy z poza terenu gminy skoro mamy swoją.  
Następnie głos zabrał Pan D. Polak, który stwierdził, że do Powiatowej Rady najlepiej nadaje 
się Pan Wójt, który doskonale orientuje się ile pieniędzy przepadło, tylko z tego powodu, że 
nie miał kto dopilnować ważnych dla gminy spraw.  
Pan Wójt jeszcze raz podkreślił, że bardzo ważna jest współpraca z powiatem, gdyż jest 
szansa na wspólne duże inwestycje. 
 
Ad. 14 

W tym punkcie Pan Przewodniczący przypomniał radnym o składaniu oświadczeń 
majątkowych. Następnie radny Pan Mikła zapytał czy sprawa podniesienia pensji w szkołach 
jest już załatwiona? W odpowiedzi Pan Skarbnik wyjaśnił, że w budżecie są już zaplanowane 
10-15% podwyżki.  
Jako kolejny głos zabrał Pan Wójt, który zaproponował aby Rada zastanowiła się co do ilości 
osób pracujących w poszczególnych placówkach. Dodał, iż osobiście zachęca do współpracy 
z Powiatowym Urzędem Pracy. Jest wiele młodych i bezrobotnych osób, które mogą na tym 
bardzo skorzystać. Kilka z nich już odbyło staż w Urzędzie Gminy, czy w niektórych 
placówkach oświatowych. Pan Wójt zaproponował również, aby zastanowić się nad 
zwiększeniem bądź gdzie to konieczne zmniejszeniem obwodów szkolnych. Jednak ta sprawa 
powinna zostać przedyskutowana przede wszystkim z rodzicami uczących się dzieci. 
W wyniku braku dalszych pytań Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział              
w obradach i zakończył II Sesję Rady Gminy w Widawie.   
Na tym protokół zakończono.   
Protokółowała: 
Jolanta Szuleta 
 
  

   

 
 
 

 
 
 
 
 


